
Питання  охорони  здоров’я  та
підтримки  Сил  оборони
обговорили на сесії облради
Сьогодні  відбулося  позачергове  засідання  сесії  Херсонської
обласної  ради  у  форматі  відеоконференції  під  головуванням
Олександра Самойленка.

Так  обласні  обранці  розглянули  та  підтримали  ряд  важливих
питань!

Зокрема,  це  питання  медичної  галузі,  а  саме  питання
реорганізації  ХОСПІСу.  Зазначимо,  що  тут  мова  йде  про
реорганізацію  КНП  «Обласна  лікарня  «Хоспіс»  Херсонської
обласної  ради  шляхом  приєднання  до  Херсонської  обласної
клінічної лікарні.

Це пояснюється тим, що в обласній клінічній лікарні наявні
пакети  медичних  послуг  –  «Стаціонарна  паліативна  медична
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допомога дорослим і дітям» та «Мобільна паліативна медична
допомога дорослим та дітям».

Ще  стосовно  медичних  питань  –  питання  передачі  цілісного
майнового комплексу комунальної установи «Бюро судово-медичної
експертизи» Херсонської обласної ради з комунальної власності
у державну.

Відзначимо, що стосовно вказаного питання до обласної ради
звернулося Міністерство охорони здоров’я, аби передати бюро
судмедекспертизи до сфери управління МОЗ.

Мета – розбудувати потужну та сучасну службу судово-медичної
експертизи в Херсонській області.

Окрім того, розглянули питання про зміну назви Херсонського
обласного онкологічного диспансера Херсонської обласної ради
та затвердили нову редакцію статуту.

Відтак,  заклад  називатиметься  –  Херсонський  регіональний
онкологічний центр Херсонської обласної ради.

Наголошуємо, що зміна назви не є реорганізацією!

Цей заклад є повноцінним центром, що дозволить розширити його
повноваження  онко  профілю  й  продовжити  надавати  допомогу
пацієнтам з онкологією.

В цілому, під час засідання обласні обранці розглянули та
внесли окремі зміни до ряду документів у зв’язку з службовою
необхідністю.

Працюємо далі! Слава Україні!

 




